
Arenã de 32.000 de
locuri la Timiºoara

H
arta cu stadioane

moderne va

conþine încã un

oraº important.

Preºedintele Con-

siliului Judeþean

Timiº, Alin Nica, a anunþat cã este

finalizat studiul de fezabilitate

pentru noul stadion care va fi

construit de Compania Naþionalã

de Investiþii la Timiºoara, pe locul

actualului Stadion "Dan Pãlti-

niºanu", care este închis din cauza

degradãrii avansate. Potrivit lui

Nica, noul stadion va avea 32.000

de locuri ºi va fi cel mai scump ºi

cel mai mare stadion construit în

România, dupã Arena Naþionalã:

"Stadionul care þine de Consiliul

Judeþean, vreau sã vã spun în

premierã cã se aflã în stadiul de fi-

nalizare a studiului de fezabili-

tate. S-a predat din partea proiec-

tantului cãtre Compania Naþio-

nalã de Investiþii studiul de feza-

bilitate adaptat la cerinþele aviza-

torilor, cu toate avizele obþinute

din plan local. La ISU s-a respins

de trei ori în aceste cinci luni de

zile de când am început demer-

surile pentru colectarea avizelor.

Dar pânã la urmã am reuºit sã ob-

þinem toate avizele ºi acum sun-

tem în faza în care comisiile teh-

nico-economice din Compania

Naþionalã de Investiþii ºi Ministe-

rul Dezvoltãrii ºi Administraþiei

Publice trebuie sã îºi dea acordul

pe soluþia tehnicã propusã de

proiectant ºi mai apoi sã intre cu

avizul Ministerului de Finanþe în

ºedinþa de Guvern pentru apro-

barea efectivã a finanþãrii ºi a de-

marãrii acestui proiect în teren ºi

în acelaºi timp permisiunea pen-

tru noi, Consiliul Judeþean, sã de-

molãm stadionul existent".

Preºedintele CJ Timiº a adãugat

cã sperã ca Guvernul sã emitã

hotãrârea pentru demolarea ac-

tualei arene ºi cea pentru cons-
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truirea noului stadion în aceastã

varã: "Eu sper ca acum, fiind pe

ultima sutã de metri înaintea

aprobãrii efective a investiþiei, sã

obþinem aceste hotãrâri de Gu-

vern pe parcursul verii, dar dupã

experienþa pe care am avut-o în

trecut, când noi ne-am stabilit din

2021 un calendar în care sã facem

toate aceste demersuri adminis-

trative, au existat întârzieri ºi nu

ascund acest fapt, cã mã nemul-

þumeºte cã avem aproape un an

de zile de întârzieri, 10 luni, faþã

de calendarul pe care ni l-a asu-

mat. Vorbeam anul trecut cã

pânã la începutul toamnei avem

aceste hotãrâri de Guvern. Ei

bine, acum ne bucurãm dacã le

vom avea în aceastã varã. ªi anul

trecut am avut bani în buget pen-

tru demolarea stadionului, dar nu

i-am putut cheltui pentru cã Le-

gea Sportului prevede cã nu

avem voie sã demolãm stadionul

pânã nu se aproba investiþia

nouã ce va fi fãcutã în loc". Potri-

vit liderului CJ Timiº, noul stadion

va avea un "aspect spectaculos" ºi

nu va avea pistã pentru atletism:

"Cu ocazia realizãrii SF-ului

avem ºi noi randãri ale aspectu-

lui noului stadion. E un aspect

spectaculos, unic, un concept

original, nu va avea pistã de at-

letism pentru cã noile aºteptãri

ale iubitorilor fotbalului, dar ºi

ale celor care vor fi participanþi

la evenimentele culturale ºi so-

ciale pe care le vom organiza

acolo, sunt în a fi cât mai aproa-

pe de epicentrul acþiunii, ori pi-

sta de atletism îndepãrteazã oa-

recum spectatorul de focul eve-

nimentelor. ªi, pentru o compe-

tiþie atleticã ce eventual se poa-

te desfãºura o datã pe an, nu

meritã sã obturãm vizibilitatea

ºi trãirea la maxim a evenimen-

telor a zeci de mii de oameni, cu

evenimente care se pot realiza

mult mai des". Alin Nica a preci-

zat cã stadionul care va fi con-

struit la Timiºoara va fi cel mai

mare din þarã, dupã Arena Na-

þionalã: "Ce mai pot sã vã spun

este cã valoarea de proiectare a

noului stadion a crescut faþã de

calculul din studiul de prefeza-

bilitate, de la 124 de milioane de

euro la peste 137 de milioane de

euro, fiind al doilea cel mai co-

stisitor stadion care va fi con-

struit în România dupã Arena

Naþionalã, dar ºi al doilea cã mã-

rime din þarã. 32.000 de locuri va

avea. Niciun alt stadion în afara

Timiºoarei nu are atât, e adevã-

rat, la Craiova avem o cifrã apro-

piatã de aceastã valoare, dar

avem ºi noi mândria noastrã de

bãnãþeni, sã fim fruntea, e ade-

vãrat, dupã Bucureºti ºi sub

acest aspect ºi þinem neapãrat

ca mãcar simbolic numãrul de

locuri de pe noul stadion sã fie

mai mare decât oricare alt sta-

dion din afara Bucureºtiului".

Actualul Stadion "Dan Pãlti-

niºanu" din Timiºoara este ne-

funcþional din februarie 2022,

din cauza stãrii avansate de de-

gradare.
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Preºedintele Consiliului Judeþean Timiº, Alin
Nica, a anunþat: "Eu sper ca acum, fiind pe
ultima sutã de metri înaintea aprobãrii
efective a investiþiei, sã obþinem aceste
hotãrâri de Guvern pe parcursul verii, dar
dupã experienþa pe care am avut-o în trecut,
când noi ne-am stabilit din 2021 un calendar
în care sã facem toate aceste demersuri
administrative, au existat întârzieri ºi nu
ascund acest fapt, cã mã nemulþumeºte cã
avem aproape un an de zile de întârzieri, 10
luni, faþã de calendarul pe care ni l-a asumat".


